
Sindikat Instituta "Jožef Stefan" 

L J U B L J A N A 

Z A P I S N I K  št. 10/21 
  

seje na daljavo Izvršilnega odbora sindikata SVIZ/IJS z dne 1. 12. 2021 s pričetkom ob 14. uri 
  
  
Prisotni: M. Gams, A. Gorišek, T. Martun, J. Pungerčar, M. Štraus P. in I. Zajc. 
  
Odsotnost so opravičili: R. Bevc, B. Črnič, A. Fekonja, M. Koželj, J. Novak. 
  
  
1.         Potrditev zadnjega zapisnika in točk dnevnega reda 
  
Potrdili smo točke dnevnega reda in zapisnik predhodne seje št. 9/21. 
  
2.         Izid volitev nadomestnega člana IO SVIZ/IJS 
  
Na današi redni seji št. 10/21 smo prvič v svoji sredini pozdravili A. Goriška, ki je bil izvoljen v IO SVIZ/IJS 
kot nadomestni član namesto G. Krambergerja. 
  
27. oktobra 2021 smo med člane iz vrst fizikov po interni pošti poslali 74 glasovnic za izvolitev 
nadomestnega člana IO SVIZ/IJS. V podaljšanem roku, do 7. 11. 2021, se je v pisarno SVIZ/IJS vrnilo 39 
glasovnic (52,7 %). Glasovnice, ki so prispele po 7. 11. 2021, se niso štele kot veljavne. 
  
Po preštetju glasovnic v torek, 9. 11. 2021, je komisija v sestavi Saša Žnidar in Rok Gorenčič potrdila, da je 
Andrej Gorišek večinsko, tj. s 97,4 % prejetih glasovnic ZA, potrjen kot nadomestni član IO SVIZ/IJS. 
  
Dr. Andrej Gorišek bo zastopal interese področja fizike do rednih volitev z mandatom do 30. junija 2022. 
  
3.         Tekoče zadeve (novo sprejeti raziskovalni zakon, menza, najem novih prostorov IJS) 

  
a)           Novi raziskovalni zakon sprejet v DZ. 30. novembra je bil v Ur. l. RS objavljen novi Zakon o 
znanstvenoraziskovalni in inovacijski dejavnosti (ZZrID), ki ga je sprejel Državni zbor RS na seji 11. 
novembra 2021. Zakon, v katerega smo tudi z naše strani vložili veliko truda v zadnjih letih in ki je bil 
večkrat tik pred sprejetjem, je bil tako končno sprejet. Uporabljati se bo pričel s 1. januarjem 2022. 
  
Zakon je pomemben, saj določa načela in cilje ter ureja način izvajanja politike raziskovalne in razvojne 
dejavnosti, ki se financira iz državnega proračuna in drugih virov, kot so evropski projekti, gospodarstvo 
in sredstev lokalnih skupnosti. Cilj novega zakona je zagotoviti sodoben znanstvenoraziskovalni in 
inovacijski sistem, ki bo omogočil višjo kakovost življenja in dvignil konkurenčnost slovenskega 
gospodarstva. 
  



S sprejemom tako pomembnega zakona bomo ustvarili pogoje za hitrejši razvoj in boljše vključevanje v 
evropski in svetovni raziskovalni prostor ter učinkoviteje uporabili znanje v gospodarstvu. Sredstva za 
znanost se bodo v naslednjih štirih letih predvidoma podvojila. 
Seveda pa bo v nadaljevanju še kar nekaj dela, saj je potrebno v določenem (dokaj hitro) času sprejeti 
vrsto podzakonskih aktov (predvsem o financiranju), ki bodo natančno določali izvrševanje zakona. 
  
Pri oblikovanju zakona (ZZrID) je poleg sindikata SVIZ/IJS in SVIZ nasploh sodelovalo veliko število 
posameznih zainteresiranih skupin, vodij institutov, predstavnikov gospodarstva, visokega šolstva, 
različnih društev in zainteresirane politike. 
  
Ob tej priložnosti se iskreno zahvaljujemo vsem našim članom sindikata in sodelavcem, ki so aktivno 
sodelovali pri nastajanju tako pomembnega zakona vsak na svoj način, M. Gams preko Državnega sveta, 
J. Pungerčar in I. Zajc preko SVIZ Slovenija, prejšnjemu in sedanjemu direktorju naše ustanove, kot tudi 
vsem ostalim, ki so kakor koli sodelovali v procesu nastajanja zakona. 
  
b)        Prehrana na IJS: Izvedeli smo, da javni razpis za novega ponudnika menze ni uspel. Člani IO SVIZ/IJS 
si želijo podrobnejšega odgovora vodstva inštituta, zakaj ne in v kolikšnem času nameravajo urediti 
prehrano na IJS. 
  
Sklep 1: Vodstvo bomo poslali ustrezen dopis in ga na srečanju z nami povprašali, kakšen je bil rezultat 
razpisa za novega ponudnika menze, in predvsem, zakaj noben od kandidatov ni ustrezal razpisu in v 
kolikšnem času nameravajo izbrati novega ponudnika. 
  
c)    Najem novih prostorov IJS 
  
Podtočka ni bila posebej obravnavana. 
  
4.            Prevedba delovnih mest 
  
Problematika napačno prevedenih delovnih mest v naši ustanovi, ki jih je ugotovil inšpekcijski nadzor 
Ministrstva za javno upravo, še ni povsem zaključena. Do konca meseca novembra naj bi bile pripravljene 
nove delovne pogodbe z ustreznimi delovnimi mesti, ki jih naša kolektivna pogodba (KPRD) vsebuje. 
Ljudje, ki se jih dotika problematika prevedbe plač, so razočarani in delno, a neupravičeno, krivijo tudi 
sindikat, da smo premalo storili za boljše plačana delovna mesta oz. večji nabor delovnih mest v KPRD. 
  
Postavljajo pa nam vprašanja tudi tisti, ki takšnih prevedb niso imeli in menijo, da so bili zato, ker so bili 
pravilno uvrščeni, finančno prikrajšani, saj tudi oni tvorijo delovno celoto neke organizirane delovne 
skupnosti. 
  
Nabor bolje plačanih delovnih mest ni le problem naše KPRD, temveč kolektivnih pogodb celotne 
konfederacije javnega sektorja, v katerega je vključen tudi naš sindikat, nenazadnje celotnega javnega 
sektorja. Pogajanja o izboljšavi le-teh so v poletnem času zamrla, vlada pa kljub veliki volji sindikatov ni 
pokazala resnega zanimanja za nadaljevanje pogajanj s sindikati. 
  
Naše vodstvo je pokazalo velik interes, da so delavci ustrezno plačani, vendar se bo plača nekaterim kljub 
vsemu znižala, zato smo sprejeli spodnji sklep. 
  



Sklep 2: Želimo, da nam vodstvo na skupnem srečanju predstavi tudi skupno preglednico spremenjenih 
delovnih mest. Radi bi vedeli, koliko delovnih mest se je spremenilo. Katera delovna mesta so se spremenila 
(njihov začetni razred) in v katera nova delovna mesta (njihov začetni razred; posledično, kakšna je skupna 
razlika v številu plačnih razredov na določenem delovnem mestu) ter število le-teh. 
  
 

 
  
5.            Poročilo o cepljenju zaposlenih na IJS-Jamova in Reaktorju 
  
Na lokaciji Reaktor smo 1. 12. 2021 izvedli zadnje organizirano cepljenje proti sezonski gripi, ki je letos 
brezplačna za vse z urejenim zdravstvenim zavarovanjem, obnovitveno ali začetno cepljenje proti SARS-
CoV-2, pnevmokoknim okužbam, obnovitveno cepljenje proti pnevmokoknim okužbam ter cepljenje proti 
klopnemu meningoencefalitisu. 
  
Cepljenj se je skupno udeležilo okoli 520 oseb, ki so lahko prejeli največ dva odmerkoma različnih cepiv. S 
tem smo zaključili skupno štiri dogodke (dva na Reaktorju, 3. 11. in 1. 12. 2021, in dva na Jamovi cesti, 20. 
10. in 11.11. 2021) cepljenj v jesenskem času na naši ustanovi. 
  
6.            Karte za Atlantis 
  
Obravnavali smo nakup kart za Atlantis. Na željo članov bomo razpisali interes za nakup posameznih kart 
za »Deželo savn« takoj, ko prejmemo ponudbo Vodnega mesta z novimi cenami in pogoji poslovanja. 
  
Ravno tako bomo obnovili prenosljivi enomesečni abonma (dve karti) za bazene vodnega mesta »Termalni 
tempelj ali Svet doživetij«, nato pa bomo videli, kolikšen bo interes za naprej. 
  
Sklep 3:                V mesecu decembru bomo obnovili dve prenosljivi karti za en mesec za Svet doživetij, ker 
Termalni tempelj dela samo dopoldne med delavniki. 
  
7.            Razno 
  
a)            Novoletno obdarovanje otrok. V mesecu decembru bomo tako kot vsako leto zbirali podatke za 
novoletno obdarovanje malčkov v starosti od drugega do sedmega leta vseh naših redno zaposlenih 
delavcev. 
  
Čeprav bi si želeli predstavo z obiskom dobrega, decembrskega moža, glede na situacijo koronavirusnega 
obolenja in priporočila NIJZ predstave ne bomo organizirali. Starši bodo lahko tako kot vsako leto izbirali 
bon ali otrokovi starosti primerno darilo v vrednosti, ki jo predpisujejo veljavni računovodski standardi. 
  
b)           Počitniške kapacitete na IJS. Nekatere člane še vedno zanima, kaj se bo zgodilo s štirimi 
prikolicami, ki stojijo na morju. Prav tako, kakšne rešitve nasploh v zvezi s počitniškimi kapacitetami bi 
lahko zaposlenim ponudil inštitut. 
  
c)            Sestanek z vodstvom IJS. Ker mnogi znaki kažejo, da se nam delovni pogoji slabšajo in plačila za 
dobro izvršeno delo niža, inflacija pa že narašča, želimo v najkrajšem možnem času sestanek z vodstvom, 
da nam pojasni nadaljnjo strategijo razvoja in boljših delovnih pogojev za zaposlene na IJS. 
                



  
  
Seja je bila končana ob 16.00. 
Sejo je vodil: J. Pungerčar                                                                            Zapisnik pripravila:          M. Štraus P. 
                                                                                                                              Zapisnik pregledal:          J. 
Pungerčar       
  
Ljubljana, 15. 12. 2021 
  
Poslano:               - članom IO SVIZ/IJS 
                                - članom NO SVIZ/IJS     
                                - vodstvu IJS 
 


